
Från:
Till: skarpnack@stockholm.se
Cc:
Bcc:
Ärende: Medborgarförslag stadsdelsnämnden
Skickat: 2024-11-09 17:09:43
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Hej!

Jag tycker stadsdelen bättre kunde lyfta den unika skärgårdsskogen i Skarpnäck.
Jag har förstått att där finns många ovanliga arter men också att det är en skog med
en spännande historia. Stämmer det t ex att kungen en gång i tiden använde den
som betesmark? Skogen används mycket av förskoleklasser i området och skulle
det inte vara en god idé att placera ut skyltar som beskriver dess historia och de
arter som bor där?

Vänliga hälsningar,




